
Kłobuck, dnia 14 czerwca 2022 r.

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Zagospodarowania Przestrzennego,
Rolnictwa, Infrastruktury Komunalnej, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego

Protokół nr 6/2022
Obrady rozpoczęto 14 czerwca 2022 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:15 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.

Obecni:

1. Józef Batóg
2. Grzegorz Dobosz
3. Jerzy Kulej
4. Tomasz Parkitny
5. Tadeusz Praski
6. Barbara Ziętal

1. Otwarcie posiedzenia oraz stwierdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji J. Kulej otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z listą 
obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. Odczytał 
proponowany porządek posiedzenia.

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Przyjęcie protokołu Nr 5/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 13.05.2022 r.   /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 5/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 13.05.2022 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ . 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal
NIEOBECNI (1)
Tomasz Parkitny

4. Wypracowanie opinii do Raportu o Stanie Gminy Kłobuck za 2021 r. oraz do projektu 



uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Kłobucka wotum zaufania.

Sekretarz S. Piątkowska odniosła się do w/w raportu.

Radny J. Batóg poruszył kwestię: spadającej liczby mieszkańców gminy; lokalnego programu 
rewitalizacji Gminy Kłobuck. Poprosił Burmistrza, aby poczynił starania i przystąpił do 
rewitalizacji terenu przy ul. Zamkowej i terenu Zagórza (stawy i park). 

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował i wyjaśnił, że gmina przygotowuje się do odnowy tego
terenu. Nawiązał do prezentacji podziału środków dla Subregionu Północnego. Poruszył 
kwestię zasadności pomysłu dotyczącego punktu przesiadkowego na terenie Kłobucka i 
ewentualnych kosztów związanych z tym przedsięwzięciem. 

Głosowano w sprawie:
Komisja przyjmuje Raport o Stanie Gminy Kłobuck za 2021 r.  i wypracowuje pozytywną 
opinię do projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Kłobucka wotum zaufania. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal
NIEOBECNI (1)
Tomasz Parkitny

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w Kłobucku w rejonie ulic: 
Częstochowskiej, Szkolnej i Cielebana.

Przewodniczący Komisji J. Kulej odniósł się do brzmienia pkt 3 uzasadnienia do w/w projektu
uchwały, jego zdaniem winno być …od północy drogą powiatową (ulicą Szkolną)…..

Kierownik Wydziału GPN Katarzyna Jasińska zgodziła się z uwagą przewodniczącego 
Komisji. Poinformowała, że zostanie naniesiona korekta. Przedstawiła w/w projekt uchwały.

Projektant P. M. Pietrasz w uzupełnieniu nawiązała do złożonych uwag co do planu i 
przeprowadzonych w tej sprawie uzgodnień z mieszkańcami.

Radny J. Batóg pozytywnie odniósł się do przeprowadzonej procedury związanej z planem. 

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w Kłobucku w rejonie ulic: 
Częstochowskiej, Szkolnej i Cielebana. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:
ZA (5)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal
NIEOBECNI (1)
Tomasz Parkitny

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w Kłobucku w rejonie ulic: 
Poprzecznej, Równoległej, Cichej i Wiśniowej.

Kierownik Wydziału GPN Katarzyna Jasińska przedstawiła w/w projekt uchwały.

Projektant P. M. Pietrasz nawiązała do rozstrzygnięcia nadzorczego wojewody, który 
stwierdził, iż gmina nie ma prawa ograniczać wielkości odnawialnych źródeł energii na 
konkretnym terenie(bardziej niż to jest dopuszczone ustawą o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym). Wyjaśniła tą kwestię. Poinformowała, ze sporządzając 
przedstawione 3 projekty planów, kierowała się intencją zawartą w obowiązującym studium 
Kłobucka tzn. wyznacza się tylko konkretne tereny pod fotowoltaikę. Jej zdaniem niezależnie 
od stanowiska wojewody, gmina kształtując teren zabudowy musi również określać pewne 
zasady dotyczące odnawialnych źródeł energii, szczególnie na terenach mieszkaniowych. 

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w Kłobucku w rejonie ulic: 
Poprzecznej, Równoległej, Cichej i Wiśniowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal
NIEOBECNI (1)
Tomasz Parkitny

7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w Kłobucku w rejonie ulic: 
Rómmla, Szkolnej i Żytniej.

Przewodniczący Komisji J. Kulej odniósł się do brzmienia pkt 3 uzasadnienia do w/w projektu
uchwały, jego zdaniem winno być …od południa drogą powiatową (ulicą Szkolną)…..

Kierownik Wydziału GPN Katarzyna Jasińska zgodziła się z uwagą przewodniczącego 
Komisji. Poinformowała, że zostanie naniesiona korekta. Przedstawiła w/w projekt uchwały.

Kierownik Wydziału GPN Katarzyna Jasińska przedstawiła w/w projekt uchwały.

Projektant P. M. Pietrasz odniosła się do części nieuwzględnionej uwagi.



Głosowano w sprawie:
Komisja postanawia o nieuwzględnieniu złożonej uwagi w części zawierającej żądanie 
zwiększenia dopuszczonej wysokości budynków w sporządzonym projekcie planu, 
podtrzymując sposób rozpatrzenia uwagi przez Burmistrza Kłobucka. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal
NIEOBECNI (1)
Tomasz Parkitny

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w Kłobucku w rejonie ulic: Rómmla, 
Szkolnej i Żytniej. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal
NIEOBECNI (1)
Tomasz Parkitny

8. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów w Kłobucku.

Kierownik Wydziału GPN Katarzyna Jasińska przedstawiła w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów w Kłobucku. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal
NIEOBECNI (1)
Tomasz Parkitny

9. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 



umowy najmu lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Kłobuck na czas 
oznaczony do trzech lat na rzecz dotychczasowego najemcy.

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Kłobuck na czas 
oznaczony do trzech lat na rzecz dotychczasowego najemcy. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal
NIEOBECNI (1)
Tomasz Parkitny

10. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Kłobuck a pozostających w trwałym 
zarządzie Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kłobucku na 3 lata, na rzecz dotychczasowego 
najemcy.

Dyrektor OSiR J. Krakowian zreferował w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wynajęcie nieruchomości stanowiących własność Gminy Kłobuck a pozostających w trwałym 
zarządzie Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kłobucku na 3 lata, na rzecz dotychczasowego 
najemcy. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal
NIEOBECNI (1)
Tomasz Parkitny

11. Sprawy różne.

Przewodniczący Komisji J. Kulej zapytał, czy w projekcie chodnika na ul. Korczaka jest 
uwzględnione oświetlenie?; zgłosił problem, dotyczący chodnika za torami ul. Zakrzewskiej, a
mianowicie jego dwukolorowego wykonania. Zdaniem mieszkańców rodzi to niebezpieczne 
sytuacje, gdyż poruszają się na nim rowerzyści; poruszył temat dotyczący sprzedaży budynku 



gminnego na ul. Wieluńskiej.

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że w projekcie chodnika nie ma uwzględnionego 
oświetlenia, natomiast uzupełnienie oświetlenia było dyskutowane podczas zebrania 
osiedlowego. W temacie dwukolorowego chodnika odniósł się do kwestii przepisów. 
Poinformował, że sprawa budynku gminnego jest do omówienia i przeanalizowania. 

12. Zamknięcie posiedzenia.

 

Przewodniczący Komisji
Jerzy Kulej

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


